
Skakklubben Evans

Generalforsamling

21. marts 2024

Dagsorden

1. Valg af dirigent og stemmetællere.

2. Formandens beretning.

3. Regnskab og budget.

4. Indkomne forslag.

5. Fastsættelse af kontingent 2024/2025.

6. Valg.

7. Eventuelt.

Den 21. marts 2024 blev der kl. 18:30 afholdt generalforsamling i skakklubben Evans på 
Hældagerskolen, hvor der udover bestyrelsen var mødt ca. et dusin medlemmer op.

Formand, Peter Bøgh Larsen (PBL) bød velkommen og konstaterede, at der trods et forholdsvis 
ringe fremmøde, trods alt var flere end sidste år.

Dagsordenen blev vist på storskærm, og generalforsamlingen fortsatte med dagsordenens punkt 1, 
valg af dirigent.
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1. Valg af dirigent og stemmetællere.
Bestyrelsen foreslog Jørgen Aaskov (JÅ) som dirigent. Dette blev accepteret.

JÅ takkede for valget og foreslog at der ikke på forhånd blev udpeget stemmetællere, førend dette 
eventuelt skulle blive nødvendigt.

PBL supplerede med information om, at generalforsamlingen var lovlig, med forevisning af 
indkaldelse både på klubbens hjemmeside (Skakklubben Evans – Skak hele året) og på klubbens 
facebook side.

Derefter gav JÅ ordet til formanden.
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2. Formandens beretning.
[PBL læser op fra eget manuskript, som vistes på storskærm]

1. Indledning

Det er med stor glæde og ydmyghed, at jeg får mulighed for at præsentere formandens beretning for 
dette år. Det har været en privilegeret opgave at føre denne klub gennem endnu et år, og jeg er dybt 
taknemmelig for den tillid, I har vist mig.

Jeg har den glæde at meddele, at vores klub fortsætter sin positive udvikling. Vi oplever en markant 
tilvækst af skoleskakspillere, med omkring 20 spillere, der regelmæssigt deltager i Evans Skakskole 
hver torsdag. Desuden har vi glæden af en større gruppe, der har tilsluttet sig til vores voksenskak 
om aftenen.

Vi søger frivillige til at hjælpe med undervisning, materialeforvaltere og generel hjælp i klubben. 
Hvis du har tid og lyst til at bidrage, så tag gerne fat i undertegnede eller en fra bestyrelsen. Enhver 
hjælp, stor eller lille, vil være værdsat.

Det er desværre en beklagelig kendsgerning, at vi ser en tilbagegang blandt vores inaktive 
medlemmer, der vælger at melde sig ud af klubben. Dette er naturligvis en udfordring, men det er 
også en del af den dynamik, der følger med enhver klub. Vi vil fortsat arbejde hårdt på at fastholde 
vores medlemmer og skabe et inkluderende og engagerende miljø for alle.

Skoleskak resultater:

Vitus Bondo Medmus: 

• Vinder af u14-DM med 4,5/5. Det er 6. gang at han vinder ungdoms-DM. 

• Deltagelse i u14-VM i Montesilvano i Italien med scoren 6/11. 

• Deltagelse i nordisk mesterskab i Finland som topseedet, men uden den store succes. 

• Vinder af DM i problemløsning (senior) med en udelt 1.plads med 17/18, foran bl.a 
verdensmesteren i skakkompositioner, Steffen Slumstrup.

Noah Kirkegaard Rasmussen:

• 3. plads ved DM i Skoleskak i gruppe B.- Vinder af sommerskak U1900- 2. gange vinder af 
SGP og samlet 1. plads i SGP- 2. plads i Vejle turneringen 2023

Jonas Bøgh Larsen: 

• 6. plads ved DM i Skoleskak med 6 ud af 8, med 73 deltagere (han ved ikke selv tilfreds, 
han blev nr. 3 året før)
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• Vinder af SGP i Esbjerg med 20 deltager (seedet til en 11. plads ud fra rating). Rating 
fremgang på 216 i denne turnering

• Vinder af Grand Prix U1700

• Vinder af klubmesterskabet basis 4 med 6 af 7 point

• Delt 1-2. plads i Efterårsturneringen med 7,5 af 9 point

• Rating fremgang fra 1020 – 1280, lynskak 899 – 1393, hurtigskak 1144 – 1430

Xavi Normann Topp:

• Topscorer på 3. holdet med 5,5 af 7 point

• Vinder af SGP i Varde – Samlet 2. plads i SGP.

• 1. Plads i Vejle turneringen 2023 i basis 2 med 5,5 af 7 point

• 1. Plads i klubturneringen 2024 i basis 3 med 5,5 af 7 point

Elias Juulsen:

• Slået mig i en holdkamp (det hører jeg for hver eneste torsdag!)

• Rating fremgang fra 1275 – 1633

• Vinder af Vejleturneringen 2023 i basis 3 med 6 af 7 point

• 2. plads i Klubturneringen 2024 i basis 2 med 5,5 af 7 point

Anders Grove:

• 2. Plads ved Vejle turneringen i basis 4 med 6 af 7 point (forventet score 2,1 og rating 
fremgang på 284)

• Vinder af SGP i Vojens og samlet 2. plads i SGP.

Bertram Sletten:

• 2. plads i Klub turneringen 2024 med 5 af 7 point

• 2. plads i Vejle turneringen basis 5 med 5 af 7 point

• Rating fremgang fra 805 – 1158

Påskønnelser
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Jeg vil gerne takke alle jer, der har bidraget til vores klub i løbet af det seneste år. Uden aktive 
medlemmer vil der ikke være en skakklub.

Jeg vil gerne sige en særlig tak til følgende personer:

• Jørgen Aaskov - som har været turneringsleder i alle vores turneringer. Det har været et 
kæmpe arbejde han har stået for. Han har også fungeret som materialeforvalter, med 
nedlukning af klubben hver torsdag.

• Erik Pontoppidan (EP) – Som har været dommer for alle vores kampe for vores 1. hold. 
Med mangel på dommere er dette meget værdsat.

• Bestyrelsen – Jeg er rigtig glad for den bestyrelse vi har i klubben, og jeg håber at I vil 
fortsætte i mange år endnu.

[Red.: JÅ og EP modtag hver 3 flasker vin og klapsalver.]

Jubilæum

Klubben planlægger at fejre vores 90 års jubilæum vi havde d. 19. januar 2024, med en 
undervisningsdag af en IM/GM samt en lynskakturnering med pizza bagefter for klubbens 
medlemmer, og evt folk udefra modbetaling (evt kan vi søge tilskud ved Sydjysk Hovedkreds, hvis 
folk udefra må deltage). Planen er, at vi finder en dag til dette i maj eller juni, og formentligt en 
lørdag.
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2. Sydjysk Hovedkreds møde d. 16. marts 2024

Ny formand: Søren Krabbenhøft fra Springeren Skakklub – Valgt for 1 år (Evt. overtager en fra 
Haderslev næste år)

[Red.: Preben Sørensen (PS) afbrød formandens beretning med en personlig kommentar omkring 
dette valg. Kommentaren ignoreres, og PBL fortsætter]

Det lykkes ikke at finde det 5. medlem til bestyrelsen, så der opfordres til at man overvejer om det 
er noget for en selv.

Flere klubber i Sydjysk hovedkreds har nævnt, at de gerne vil starte online holdkampe op på 
lichess/chess.com, jeg har sagt at vi støtter op om dette i Evans.

Holdskak ændrer struktur, så A-rækken ændres til at være 2 x 6 hold, som spiller hverdagskampe i 
stedet for én A-række med 8 hold. 

Pokalskak:

Invitation til kvalifikationsstævne i Hovedkredsen. Det foregår lørdag den 6. april 2024 på Museum 
Sønderskov - http://sydjysk-hk.dk/2024/02/29/invitation-til-pokalturneringen-2024/ - 
Tilmeldingsfrist d. 29/03.

[Red.: Erik Aaskov (EÅ) spørger ind til pokalturnering. PBL forklarer at man skal lave et 4-mands 
hold og kontakte PBL inden 29/3, så vil han tilmelde holdet.]
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3. Resultater igennem året

Vejlemesterskabet 2023 – 48 deltagere

Ernst Bindzus vandt turneringen for første gang med 6,5 af 7 point foran Per Skjoldager med 4,5 
point og Aage Søndergaard fra Springeren med 3,5 point.

Vejlemesterskabet i lynskak – 10 deltagere

Peter Bøgh Larsen vandt turneringen for første gang med 9 point ud af 10, foran Jørgen Aaskov 
med samme antal point, men som tabte den interne kamp. Ernst tog 3. pladsen.

[Red.: Her præsenterede PBL klubbens nye logo. 

Der blev spurgt til betydning af logo. Dette var tilsyneladende ikke dybere overlagt, men et medlem 
sagde: ”Snu ræv”, hvilket vakte generel tilfredshed. Forsamlingen mente at dyret skulle have et 
navn, og PBL svarede at forslag var velkomne.]
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Efterårsturneringen 2023 – 40 deltagere

Frank Kristensen vandt turneringen med 7,5 point af 9. Det samme antal havde Per Skjoldager også, 
men han tabte den interne kamp imod Frank. Jens Ingemann Madsen fra Springeren tog 3. pladsen 
med 6,5 point.

Klubturneringen 2024 – 40 deltagere

Kim Skaanning-Pedersen stjal ”overraskende” klubmesterskabet fra den dobbelt klubmester Frank 
Kristensen, med 6,5 af 7 point foran nr. 2 Vitus Bondo Medhus med 6 af 7 point og på 3. pladsen 
Per Skjoldager med 4,5 af 7 point.

Generalforsamling torsdag d. 21/3 2024 2. Formandens beretning. Side 8/23



Sommerskak 2023 – 35 deltagere

Vinder: Vitus Bondo Medhus med 6 deltagelser, og 6 førstepladser! Dog er det kun de 4 bedste 
resultater der talte med, så i alt 4 point.

U2050: Jørgen Aaskov - samlagt 7 point – Deltog i alle turneringer

U1900: Noah Rasmussen - samlagt 13 point

U1700: Peter Bøgh Larsen – samlagt 15 point – Deltog i alle turneringer

U1500: Henrik Sørensen – Samlagt 33 point

U1300: Erik Aaskov – Samlagt 33 point – Deltog i alle turneringer 

Grand Prix 2023/2024 – 24 deltagere

NR. 1: Jørgen Aaskov – 5 point, vandt foran Vitus Bondo Medhus, som også havde 5 point, men 
kun havde deltaget 5 gange, og Jørgen deltog alle gange, og havde i alt 6 førstepladser.

U2050: Ernst Bindzus – 13 point

U1900: Peter Bøgh Larsen – 15 point

U1700: Jonas Bøgh Larsen – 29 point

U1500: Jakob Sivebæk – 36 point

U1300: Udgik, da der ikke var nok til at vinde den præmie.

[Red.: EÅ kommenterede at der skulle gøres noget ved den manglende tilslutning til disse 
turneringener. PBL forklarede at det også skyldtes at der på disse aftener blev spillet udsatte 
kampe. Da EÅ mente man burde finde nogle potentielle løsninger, udtrykte Vitus Bondo Medhus 
(VBM) at det ville være en fordel for unge spillere, hvis de kunne stoppe tidligere på aftenen.

Efter diverse kommentarer til emnet, blev der opfordret til ikke at afbryde formandens beretning, 
men vente med kommentarer til bagefter.]

Juleafslutning – 17 deltagere

Vi var udfordret pga. der var en storm den aften, så nogle havde meldt fra, men vi havde en 
hyggelig aften med ”holdskak” fordelt på 4 hold. Der blev trukket lod blandt deltagere efter styrke, 
som vilkårligt blev inddelt på hold. Der var flere hold med far og søn på holdet, fx Team Aaskov, 
med Erik og Jørgen Aaskov (de vandt vidst også turneringen så vidt jeg husker) og Team Bøgh 
Larsen med Jonas og Peter, og Team Knudsen med Viktor Knudsen og Martin Knudsen. Der var 
julesmåkager og præmier, og der blev også afholdt den årlige jule quiz, som blev vundet af Vitus 
Bondo Medhus, og der var også vores årlige skakopgaver, hvor præmierne blev lidt fordelt mellem 
alle, da alle havde svaret rigtigt. 

[Red.: Her var der vist lidt tvivl om en vinder]
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Syd Grand Prix – 18 deltagere fra Evans

Vi afholdte ikke selv Syd Grand Prix i år, da vi havde problemer med at finde hjælpere dertil 
(udover dem som plejer at hjælpe), og da det lykkes at finde hjælpere, så var vi desværre for sent 
ude. 

Vi havde dog en del som deltog i SGP rundt omkring i landet.

Fredericia: Noah Kirkegaard Rasmussen vandt basis 3.

Haderslev: Kim Skanning-Pedersen vandt mesterklassen

Løgumkloster: Kim Skanning-Pedersen vandt mesterklassen, Noah vandt basis 3, Anders Grove 
vandt basis 4. 

Vojens: Kim Skanning-Pedersen vandt mesterklassen og Anders Grove vandt basis 4. 

Varde: Xavi Normann Topp vandt basis 3.

Esbjerg: Jonas Bøgh Larsen (basis 4) vandt ”lidt” overraskende den sammenlagte basis 3 og 4 
gruppe. Nicolaj Roslev Pedersen vandt skoleskak gruppen.

Vinder i SGP:

Mester: Kim Skaanning-Pedersen vandt mesterklassen 

Basis 3: Noah Kirkegaard Rasmussen vandt gruppen, Xavi Normann Topp blev nr. 2

Basis 4: Anders Grove blev nr. 2 i Basis 4.
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Holdskak

Evans 1 – 1. holdet var desværre endt endnu engang i øst kredsen (spørg mig ikke hvorfor, jeg har 
brokket mig over det), og havde mange kampe på Sjælland. De havde en hård sæson, og var tæt på 
nedrykning fra 1. division, men endte med et halvt point foran nr. 8, at overleve, godt gået! – 21,5 
point.

Evans 2 – 2. holdet havde en rigtig flot turnering, og endte som nr. 1 med 5 point ned til nr. 2! 
Virkelig godt gået! Desværre så kunne vi ikke rykke op pga den nye holdligastruktur – 36,5 point.
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Evans 3 – 3. holdet, jeg var selv holdleder for et meget ungt hold, men det var en fornøjelse, at se de 
unge talenter vinde nogle svære kampe, og se hvor meget de har udviklet sig på meget kort tid. Vi 
endte med en 5. plads og 20,5 point.

Evans 4 og 5 var havnet i samme gruppe, og Evans 4 endte med 7 point og en 3. plads og Evans 4 
endte med 3,5 point og en 5 plads ud af 6 hold.

På forhånd, vil jeg gerne beklage for det sure opstød:

Jeg må desværre meddele min utilfredshed over, at jeg sidste år var holdleder for to hold, og i år 
inden sæsonstart var jeg holdleder for 4 hold ud af 5, men med en del pres og overtagelse, endte jeg 
”kun” med at være holdleder for 2 hold. Jeg har ikke lyst til at stå i samme situation 3 år i streg, så 
hvis vi ikke kan finde en holdleder til et hold, så vil jeg ikke tilmelde holdet næste sæson, da det 
ikke holder, at jeg står som holdleder for et hold jeg ikke selv deltager på, og jeg mener heller ikke 
det er en formands opgave, at være holdleder på alle hold.
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Vandretårnet:

1. Plads: Xavi Normann Topp 5,5 af 7 forventet score: 2,95

2. Plads: 5,5 af 10 forventet score: 3,55

[Red.: PS kommenterede at der ved ligestilling ifbm vandretårnet først skulle tages hensyn til antal 
kampe, inden forventet score.]

[Red.: Ved hver af de ovenfor nævnte resultater blev der klappet af vinderne.

PBL afsluttede formandsberetningen.]

Dirigent JÅ spurgte efter bemærkninger til formandens beretning.

Leif Kristensen (LK) påskønnede junior undervisningen og fremhævede den store tilslutning. JBM 
supplerede med oplysning om at Skakklubben Evans var den klub der havde næst flest med på 
skaklejr.

JÅ opfordrede til at der blev uddannet flere turneringsledere. EÅ mente ikke det var rimeligt, at JÅ 
skulle stå for oprydning hver aften. Maxim Konstantinov (MK) sagde det var svært – det er ikke 
nemt at finde frivillige til denne opgave. Frank Kristensen (FBK) foreslog at emnet kunne 
diskuteres under valg af tillidsposter, og så koncentrere sig om formandens beretning. EÅ mener 
stadig ikke det er rimeligt at JÅ står for oprydning. PS tilslutter sig dette, og beretter om at den 
tidligere formand, Thomine, havde fået sendt 8 personer til uddannelse, men flere af disse var ikke 
længere i klubben, et par stykker havde ikke færdiggjort uddannelsen, så kun én – John Jessen – 
blev resultatet af indsatsen.

EÅ gentager bekymring over JÅ og beretter om et uheld hvor JÅ var faldet.

JÅ vil gerne afslutte disse kommentarer, og mener det er ethvert medlems pligt at ”arbejde for 
fædrelandet” (her klubben). Kim Skaanning-Pedersen (KSP) deler bekymring om overbelastning af 
JÅ. Man kan jo ikke tvinge folk. Klubben er super lykkelig over at have JÅ. Der er desværre ingen 
alternativer.

Dirigent JÅ spørger om formandens beretning kan godkendes. Alle godkender.
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3. Regnskab og budget.
Kasseren, MK, fik ordet og gennemgik det udleverede regnskab:
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MK forklarer årets underskud med ekstra kørselsudgifter, da 1. holdet havde kampe på sjælland.

Angående den store post kontingentrestancer under klubbens aktiver, forklarede MK at der efter 
regnskabets afslutning allerede var indbetalt noget over 10.000, så den aktuelle restance på 
nuværende tidspunkt var under halv så stor.

Efter Mks gennemgang, åbnede dirigent JÅ mulighed for  kommentarer.

Ulrik Topp (UT) bemærkede de meget få indtægtskilder. PS forklarer at der tidligere har været en 
uskreven regel om at klubben ikke rimeligvis burde eje mere end ca. 100.000. Gennem tiderne har 
der løbende været afsat penge til en jubilæumsfond. Man har haft enkelte sponsorer gennem tiderne 
men det er svært at skaffe disse. PS påpeger at det er et problem med de mange restancer. JBM er 
enig med UT. LK mener godt man kunne forsøge at skaffe sponsorer. Påpeger at underskud skyldes 
sjællandsture. UK undrer sig over at DSU ikke giver tilskud til lange holdkampsture. PBL undres 
også, men konstaterer at sådan er det. PS lovpriser at vi kan være på skolen uden udgift. LK undres 
ligeledes over DSUs manglende støtte til lange holdkampsture, især da DSU har penge nok og f.eks. 
har brugt en masse penge på at få nogle af Bent Larsen ting sendt til Danmark. EÅ mener man kan 
søge fonde. Spørger hvad man egentlig får fra DSU for kontingent pengene. KSP forklarer at det går 
til alm. drift (landshold, nyhedsforum [hjemmeside, skakblad], rating osv.). EÅ vil ikke bryde sig 
om at spille med f.eks. sponsor logo på T-shirt. PS nævner at man tidligere har fået støtte fra Tuborg 
Fond til 8 sæt brikker og ure. UT spørger ind til EÅs modvilje til at bære reklamer. EÅ bekræfter sin 
tidligere udtrykte holdning. JBM har haft møde med Vejle Kommune, der har udtrykt velvilje til at 
støtte uddannelse af turneringsledelse. PBL bekræfter kommunens interesse. UT påpeger at skak er 
meget populært i skoler, hvilket er et godt grundlag for at søge fonde om støtte. PBL nævner at han 
har talt med en skakleder i Gråsten som ”nemt” kunne skaffe sponsorer til turnering der. EÅ spørger 
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om ikke regnskabet skulle have været forelagt allerede ved indkaldelsen til generalforsamlingen. JÅ 
billiger ønske om at modtage regnskabet lidt tidligere. PS siger at det sædvanligvis ikke har været 
uddelt før generalforsamlingen. EÅ mener det måske burde laves om. UT er enig med EÅ, men 
påpeger dog, at regnskabet er så simpelt at det godt kan accepteres at det først uddeles på 
generalforsamlingen. KSP forsøger at samle op på kommentarerne omkring regnskabet og opfordrer 
til at der fortsættes med godkendelsen af regnskabet. 

Regnskabet godkendes af alle.

Derefter gennemgår kassereren MK budgettet for 2024. Pga. forventet mindre kørsel, forventes et 
overskud på ca. 3500.

Budgettet godkendes.
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4. Indkomne forslag.
PBL konstaterer at der ikke er modtaget nogle forslag.
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5. Fastsættelse af kontingent 2024/2025.
PS spørger om der er nogle B-medlemmer i klubben. PBL svarer, JA, 1.

Bestyrelsens forslag om uændret kontingent godkendes.

KONTINGENTSATSER:

per halvår:

Børnemedlem (0-14 år) Kr. 350 (150)

Junior (15-20 år) Kr. 400 (200)

Senior (21-64 år) Kr. 550 (350)

Pensionist (65+) Kr. 450 (250)

 B-medlem i parentes.

Man er børnemedlem til og med hele det år man fylder 14 år og ungdomsmedlem til og

med hele det år man fylder 20 år.

Man bliver pensionistmedlem fra og med det halvår man fylder 65 år.
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6. Valg.
[Red.: Fra vedtægternes §2 gælder:

Bestyrelsen består af 5 medlemmer. Formand, sekretær og 1 bestyrelsesmedlem vælges det ene år og det følgende år 
vælges kasserer og juniorleder. Alle vælges for 2 år af gangen.

Klubben har 2 revisorer, der skiftevis er på valg hvert 2. år. Desuden vælges hvert år 1 suppleant til bestyrelsen samt 1 
revisorsuppleant. Der vælges hvert år 2 materiale forvaltere. Der vælges hvert år et spilleudvalg på 5 medlemmer.]

Bestyrelsesposter – på valg:

• Formand (Peter Bøgh Larsen) – Modtager genvalg

• Sekretær (Frank B. Kristensen) – Modtager genvalg

• Webmaster (Jesper Bondo Medhus) – Modtager genvalg

• Suppleant til bestyrelsen (Gert Aagaard) – Modtager genvalg

Bestyrelsesposter ikke på valg:

• Kasserer (Maxim Konstantinov)

• Juniorleder (Kim Skaanning-Pedersen)

Bestyrelsen forslår følgende personer på følgende poster:

• Formand (Peter Bøgh Larsen)

• Webmaster/Sekretær (Frank B. Kristensen)

• Kasserer/Webmasterhjælper (Jesper Bondo Medhus)

• Juniorleder (Kim Skaanning-Pedersen)

• Bestyrelsesmedlem – (Ulrich Topp)

• Suppleant til bestyrelsen (Gert Aagaard)

[Red.: MK ønsker ikke at fortsætte som kasserer, og der vælges derfor en ny ”i utide”. Denne post 
skal derfor genvælges allerede efter 1 år, for at komme tilbage til alm. rytme.]

Gældende regler for tillidsposterne er:  ”Formand, kasserer, materialeforvaltere og webmaster er 
kontingentfrie.”

Bestyrelsen foreslår dette ændret til: ”Bestyrelsesmedlemmer er kontingentfrie”.

EÅ mener at turneringsledere også burde være kontingentfrie. KSP er enig. FBK mener ikke alle 
poster er lige krævende, og at der f.eks. ikke bør være kontingentfrihed for at skrive et enkelt referat 
om året. UT påpeger at han kun vil binde sig for 1 år. 

De foreslåede bestyrelses medlemmer (gen)vælges alle nu kontingentfrie med klapsalver.
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Et nyt medlem, Mads Dam Kristiansen, har tilbudt sig selv som webredaktør. 

Klubben har været uden materialeforvaltere i nogle år. Her følger en masse kommentarer om 
nødvendigheden af disse. Der opfordres til at de sidst spillende medlemmer på almindelige 
klubaftener hjælper med oprydning. EÅ melder sig som materialeforvalter, men på betingelse af at 
han ikke er alene. Bestyrelsen takker for tilbuddet og overvejer muligheden.

Revisor på valg: (Henrik Sørensen) modtager ikke genvalg.

Bestyrelsen foreslår Preben Sørensen, som vælges med klapsalver.

Revisorsuppleant (Preben Sørensen).

Bestyrelsen foreslår Max Erik Hansen som vælges med klapsalver.

Revisor ikke på valg (Jørgen Aaskov) fortsætter.

5 medlemmer til spilleudvalget:

(Leif Kristensen, Max Erik Hansen(modtager ikke genvalg), Henrik Sørensen(modtager ikke 
genvalg), Frank Kristensen, Kim Skaanning-Pedersen)

FBK forklarer at spillerudvalget helst skal bestå af medlemmer der repræsenterer forskellig 
skakstyrke, således at alle hold (fra 1. hold til sidste hold) repræsenteres. Der diskuteres så lidt 
omkring holdopstilling, holdledere og hvornår de enkelte hold skal prioriteres – ved brug af reserver 
skal der tages hensyn til om et hold har mulighed for at rykke op, eller er i fare for at rykke ned. 
Disse overordnede retningslinier er bestemt af generalforsamlingen. Den konkrete vurdering i et 
turneringsforløb aftales mellem holdledere i forhold til dette. Her kan spillerudvalget og bestyrelsen 
hjælpe til ved uklarheder eller sammenfald.

VBM og Xavi Normann Topp (XNT) melder sig til de to ledige poster. Spillerudvalget består 
herefter af:

Leif Kristensen, Kim Skaanning-Pedersen, Frank Kristensen, Vitus Bondo Medhus og Xavi 
Normann Topp.

Klapsalver.
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7. Eventuelt.
Husk tilmelding til Vejle turneringen – Frist 30. marts.

EÅ foreslår at ræven i logoet skal hedde ”William”.

Ingen yderligere kommentarer. 

Dirigent JÅ nævner at klubbens ringeklokke er fra januar 1994, og PBL ringer med klokken og  
generalforsamlingen afsluttes med et 3 foldigt hurra for klubben.
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